

PACTL 跨境电商货物处理中心

Cross-border E-commerce Cargo Handling Center



基本介绍 BRIEF INTRODUCTION

PACTL跨境电商货物处理中心位于上海浦东国际机场西区公 共货运站内,设施规模约3000平方米,现阶段可满足每天20 万单的货物处理能力,并具备进一步拓展的运营能力。处理 中心根据海关监管要求及规范设置,由PACTL项目团队负责 流程设计、场所建设、运营管理及配套服务。作为出口跨境 电商海关监管作业场所,为企业客户开展相关业务提供一体 化运作及便利化操作服务。 PACTL Cross-border E-commerce Cargo Handling Center is located in Shanghai Pudong International Airport Public Cargo Terminal Co., Ltd. (West) with a facility size of about 3,000 square meters. At the present stage, it can handle 200,000 orders of cargo per day, and has the potential capacity for further expansion. According to Customs supervision requirements and specifications, the Handling Center is set up by PACTL team from workflow design, site construction, and operations management to dedicated services. As a Customs surveillance facility for outbound cross-border e-commerce cargo, the Handling Center is dedicated in offering one-stop operation and facilitation services for corporate customers.



服务优势 SERVICE ADVANTAGES

PACTL跨境电商货物处理中心与上海跨境电子商务 公共服务平台实现数据对接,可实时接收海关验 放信息;依托PACTL研发的天运通电子货运信息平 台,为物流企业提供线上、线下协同运作的便利环 境。处理中心可为出口跨境电商货物提供预约、收 运、分拣、查验以及相关的配套服务,并与PACTL 所有货站实现空侧连接及功能衔接,企业客户可自 主选择PACTL代理的全部航空公司预定航班舱位, 航线网络基本覆盖全球主要航点。

处理中心的服务优势如下:

- 一站式交运,便利化操作
- 减少物流环节,降低企业成本
- 100%中性平台,企业自主选择
- 专业服务团队,7X24小时运作
- 全自动分拣线,高效精准快捷
- 集约化、智能化、信息化海关查验配套服务

Achieving data interchange with Shanghai Cross-border E-commerce Public Service Platform, PACTL Cross-border E-commerce Cargo Handling Center is able to receive real-time data of customs inspection and release. Meanwhile, based on Easy Cargo platform developed by PACTL, the Handling Center is dedicated to provide logistic enterprises with a convenient service experience of online and offline collaboration. The Handling Center can provide services of cargo delivery reservation, acceptance, sorting, Customs inspection and related dedicated services for export cross-border e-commerce cargo. With an air-side connection to all PACTL's cargo terminals for a well function linkage, corporate customers can independently choose any airlines served by PACTL for air transportation service covering major airport destinations worldwide.

The advantages of the Handling Center

- One-stop service and facilitation operation
- Less logistic links and lower enterprise cos
- 100% neutrality platform and free choice of airlines
- Professional service team and 24/7 operation
- Fully-automated sorting system for high efficiency and accuracy
- Intensive, intelligent, digitalized customs inspection supporting service





设施设备 FACILITY FEATURES

PACTL跨境电商货物处理中心配备先进的智能化查验分拣 系统、视屏监控设备系统、信息化运营管理系统,以及可 实现图像采集分析功能的同屏比对系统,实现货物处理过 程自动化、可视化、全流程控制以及物流电子数据的实时 传输和交互功能。

- 伸缩卸货皮带机
- 全自动分拣线
- •X光机
- 自动扫码设备
- 动态电子称
- 同屏比对系统
- 视屏监控系统
- •无线网络覆盖

PACTL Cross-border E-commerce Cargo Handling Center is utilized with advanced intelligent cargo inspection and sorting system, CCTV monitoring system, information management system as well as data & image screening system. The stateof-the-art systems enable the whole cargo handling process automated, visualized and full-controlled so as to realize realtime transmission and interaction of logistic electronic data.

- Telescopic conveyor belts for truck unloading
- Fully-automated sorting lines
- X-ray machin
- Automatic barcode scanning equipment
- In-motion electronic scales
- Data & image screening system
- CCTV monitoring system
- Wireless network coverage

业务流程 OPERATION PROCESS



物流企业预约交货 Logistic Enterprise Reserves Delivery Service



"天运通"平台预审 Pre-check by Easy Cargo



货物交运 Cargo Delivery



运抵验放 Cargo Arrival for Customs Matters



货物分拣 Cargo Sorting



配合查验 Cooperate with Customs Inspection



查验货物处理 Inspected Cargo Handling



货站业务流程 Cargo Terminal Service

物流企业在处理中心系统中预约交货。

Logistic enterprise submits reservation request for cargo delivery in Handling Center System.

总单代理在天运通信息平台填报递交预审申请。

MAWB agent shall fill in and submit the pre-check application on Easy Cargo platform.

物流企业送货卡车进入处理中心卸货和交运。

Logistics enterprise trucks arrive at the Handling Center to unload and deliver cargo.

处理中心系统向公服平台发送已入库货物的运抵数据,并接收运抵 审核反馈数据。

The Handling Center system sends cargo arrival data to Shanghai Cross-border E-commerce Public Service Platform and receives its feedback data.

从交运货物中分拣出海关未放行货物。

Sorting out the cargo not released by Customs from the delivered cargo.

物流企业可派员在处理中心指定区域配合海关查验,并遵守处理中心相关规定。

Appointed staff of logistics enterprise can cooperate with Customs inspection at designated area of the Handling Center, and comply with the relevant regulations of the Handling Center.

对于查验放行货物,物流企业自主选择后续航班进行运输。对于查验未放行货物,处理中心将配合完成海关手续办结。

For released cargo, Logistic enterprise independently arranges followup flights for transportation.For unreleased cargo, the Handling Center will cooperate with the completion of customs formalities.

与现有货站出港操作流程一致,包括货物安检、交运、组装、单证 处理等货站服务流程。

Consistent with current outbound operation process of PACTL/ PACTL West, including cargo security check, delivery, build-up, documentation and other cargo terminal services.

地理位置 SITE MAP



PACTL跨境电商货物处理中心

PACTL Cross-border E-commerce Cargo Handling Center

上海市河滨西路501号(浦东国际机场内) 邮编: 201207 商务咨询: 68842008*1505 操作咨询: 68842008*3680

网址: www.pactl.com.cn

501 West He Bin Rd., Shanghai Pudong Intl. Airport, Shanghai, PRC 201207 Marketing Hotline: 68842008*1505 Operation Hotline: 68842008*3680 Website: www.pactl.com